
 

Referat af bestyrelsesmøde den 6. oktober 2022 
 
Tilstede: Ejnar, Mads, Maiken, Mikkel, Annette og Heidi 
 
Referent: Heidi 
 

1) Udvidelse af affaldsindhegningen ved alle blokke er færdiggjort. 
Storskraldspladsen er ligeledes færdig. 

 
2) Alle tagrender er blevet renset 

 
3) Vi er pr. 1. oktober overgået til nyt rengøringsselskab, første gang bliver 

den 14. oktober. 
 

4) Beboerhåndbogen revideres. 
 

5) Evt. Intet 
 
Nyt møde 1. november 
 
 
 
 
 
Fælles Information 
• Husk som beboer at følge ejerforeningens facebookgruppe EF 
Kildemarksvænget. Vi vil bl.a. her komme med information og beboerne kan 
stille spørgsmål.  
• Ejerforeningen kan også kontaktes via hjemmesiden 
www.kildemarksvaenget.com  
• Husk vi er en ejerforening, bestyrelsen er frivillig, så hold den gode tone  
  


